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Hei 
Neulamäessä itse ja perheeni useita vuosia bussilinjoja 4 ja 8 käyttäneenä voimme kertoa 
olevamme   tyytyväisiä nykyisiin busseilla 4 ja 8 kulkemiseen ja niiden reitteihin . Aamu- ja iltaruuhkiin 
tarvitaan kyllä ehdottomasti  linjalle 4 lisäbusseja. Ruuhka-aikoina  aamulla ja illalla on   4 bussien 
käytävät täynnä seisojia kuljettajan vierelle asti. Bussista poistuminen on  silloin hankalaa ja bussin 
äkkijarruttaessa voi vain kuvitella , miten kyydissä oleville kävisi. Tuntuu suorastaan laittomilta 
tällaiset täyteen ahdetut bussikuljetukset. 
Uusissa reittien 4 ja 8 suunnitelmissa  osa Neulamäessä bussilla kulkijoista joutuisi vaihtamaan 
bussista toiseen matkan varrella ( 4 bussista 8:n tai päinvastoin ) , riippuen matkakohteesta.  Tämä 
tuottaa hankaluutta huonosti liikkuville, apuvälineitä käyttäville, näkövammaisille, vanhuksille, 
lastenvaunujen ja pienten lasten kanssa liikkuville.   
Neulamäestä pääsee nyt kätevästi  bussilla 4 prismalle, yliopistolle, Kysille ja keskustaan  Niiralan 
läpi. Ja yhtä kätevästi bussilla 8  Neulamäen teollisuusalueelle, Tasavallankadun varrella oleviin 
liikkeisiin ja työpaikoille  ja sieltä Musiikkikeskukselle ja keskustaan . Ja ilman hankalaa 
bussinvaihtoa!  
Kannatan  siis nykyisten reittien säilyttämistä busseilla 4 ja 8  ja lisäbusseja aamu-ja iltaruuhkiin 
bussille 4.  Järkevin vaihtoehto . ja säästetään myös kustannuksissa. 
 

  
 
 
 

 Et saa usein sähköpostia osoitteesta . Lue, miksi tämä on tärkeää   




